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< @wijkbijduurstede.nl>

FW: vragen nav de themasessie gemeenteraad op 5 oktober

Hallo

Groet,

@wijkbijduurstede.nl>Van:
Verzonden: vrijdag 28 oktober 2022 11:14

@provincie-utrecht.nl>Aan:
Onderwerp: vragen nav de themasessie gemeenteraad op 5 oktober

Hallo

Het gaat om:

Hieronder heb ik in rood beantwoording gemaakt, waarbij wat ons betreft aantekening is dat vraag 1 niet echt een vraag voor 
ons is, maar die jullie zelf / de RES kan beantwoorden.

• Welke criteria hanteert de provincie bij de afweging van geschikte locaties voor wind versus gemeenten/subregio's die 
achterblijven bij hun beloofde inbreng voor het RES-bod? De criteria zullen nog vastgesteld worden in de Notitie Reikwijdte 
Detailniveau. In het statenvoorstel Tussenbalans stonden de volgende criteria al benoemd:
- Kwaliteit leefomgeving, in het bijzonder beperken van geluidshinder;
- Ecologie, met specifiek aandacht voor risico op slachtoffers van vogels en vleermuizen;
- Landschap, waarbij wordt aangesloten bij de denkrichtingen in de RES'en zoals opwek bij hoofdinfrastructuur en vanuit 
een regionaal, gemeentegrens overstijgend perspectief;
- Aansluitbaarheid op en efficiënte benutting van het elektriciteitsnet.
Daar zijn door de Provinciale Staten nog twee onderwerpen via amendementen aan toegevoegd: gezondheid en lokaal 
eigendom.

Dit is dus korte ambtelijke beantwoording, als jullie het groter willen maken zouden we het eerst bestuurlijk moeten 
afstemmen.

Ik bedacht me dat ik jou nog niet het lijstje met vragen heb gestuurd die ter sprake kwamen op 5 oktober tijdens de thema- 
avond van de gemeenteraad over de Tussenbalans-brief van de provincie.

• Hoe presteert Wijk bij Duurstede tov de andere (buur)gemeenten qua inbreng op het bod van de RES 1.0 van 1,8 TWh? 
Welke plekken blijven achter of dreigen achter te blijven? In de bijlage de monitoringsrapportage van de RES U16. Op sheet 
32 wat gerealiseerd is in april 2022 (bouwblok 1), Wijk bij Duurstede is daarin alles behalve een koploper. En ook als 
bouwblok 3 meegenomen wordt (sheet 35) is Wijk bij Duurstede nog steeds geen koploper. Dat komt met name doordat 
zonne-energie gewoon veel minder oplevert dan wind. Dus ja, Wijk bij Duurstede ligt op koers om de eigen ingebrachte 
doelstelling te halen, maar dat maakt de gemeente nog geen koploper.

From:
Sent: 
To:
Subject:

Wat maakt dat de provincie denkt dat meer wind wel haalbaar is terwijl dit tot nu toe lastig blijkt te zijn? Wat is de strategische 
gedachte hierachter? De Tussenbalans laat zien dat windplannen afvallen, maar stelt niet dat windenergie niet haalbaar is.-De 
redenen waarom windenergie nodig en haalbaar is zijn:

o Windenergie is nodig voor het toekomstig energiesysteem
o Windenergie is nodig voor het elektriciteitsnet
o Windenergie heeft minder ruimtebeslag
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o Er zijn voldoende potentiële onderzoeksgebieden voor windenergie in de provincie Utrecht

Lukt het jou om hier ambtelijk op te reageren? Mag kort en beknopt hoor. Mocht je nog vragen hebben dan hoor ik het graag!

Met vriendelijke groet,
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• Welke participatie-eisen/randvoorwaarden hanteert de provincie bij evt initiatieven voor windparken? In de Provinciale 
Omgevingsvisie staat het streven van minimaal 50% lokaal eigendom bij windenergie projecten. Met een amendement in 
de staten is dit streven omgezet in een uitgangspunt, dus minimaal 50% lokaal eigendom zal als uitgangspunt meegenomen 
worden bij de ontwikkeling van windparken in de provincie Utrecht.

Begin 2023 worden de Provinciale Staten middels een statenbrief geïnformeerd over de voortgangsrapportage. Indien er 
onvoldoende windlocaties zijn toegevoegd om in 2030 1 TWh te realiseren, wordt een startgesprek aangekondigd voor de 
projectbesluitprocedure aan. Dit startgesprek zal plaatsvinden met de nieuwe Staten na de Statenverkiezingen, waarbij een 
nieuw college kan bepalen dat het proces gestopt wordt.
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• Welke tijdlijn hanteert de provincie in de zoektocht naar meer wind en hoe past dat bij de Statenverkiezingen van komend 
voorjaar (met de kans op een heel andere coalitie)?

Zie voor meer informatie de Tussenbalans: PS2022MM46-02-l-Tussenbalans-Regionale-Energie-Strategieen-provincie-Utrecht-
Q2-2022.pdf
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